

ԳՈՀԱՐ ՎԻԼԵՆԻ ՀՈՎՀԱՆՆԻՍՅԱՆ
Համակարգչային օպերատոր



Ծնվել է 1969 թ. մարտի 21-ին
ք. Երևանում:

1976 թ. ընդունվել և 1986 թ. ավարտել է Երևանի № 158 միջնակարգ դպրոցը:

1986 թ. ընդունվել և 1989 թ. ավարտել է Էջմիածնի ակումբագրադարանային տեխնիկումի կազմարարական բաժինը:

1989–1991 թթ. աշխատել է Երևանի № 1 տպարանում, որպես լինոտիպիստ: 1993–2015 թթ. աշխատել է «Ամարաս» տպարանում լինոտիպիստ, ապա՝ համակարգչային օպերատոր և դիզայներ:

2019 թ. աշխատում է «Պատմաբանասիրական հանդես»-ի խմբագրությունում:

ГОАР ВИЛЕНОВНА ОГАННИСЯН

Компьютерный оператор



Родилась 21 марта 1969 г. в г. Ереване.

В 1976 г. поступила и в 1986 г. окончила среднюю школу № 158 г. Еревана.

В 1986г. поступила и в 1989 г. окончила Клубно-библиотечный техникум г. Эчмиадзина, переплетное отделение.

В 1989–1991 гг. работала в Ереванской типографии № 1 линотипистом. В 1993–2015 гг. работала в типографии «Амарас» линотипистом и компьютерным оператором и дизайнером.

С 2019 г. работает в редакции «Историко-филологического» журнала.

GOHAR VILEN HOVHANNISYAN
Computer operator



G. Hovhannisyán was born in the city of Yerevan on March 21, 1969.

In 1976-1986 she attended the secondary school № 158 in Yerevan.

In 1986-1989 she studied at the Binding Department of Etchmiadzin Club-Library Technical School,.

In 1989-1991 G. Hovhannisyán worked at Yerevan № 1 printing house as a lino operator. In 1993-2015 she worked first as a lino operator, then as a computer operator and designer at “Amaras Printing House”.

Since 2019 she works at the editorial of the “Historical-Philological Journal”.